
Zasedání č. 19  

Komise: Komise dopravní 

Datum:   7.9.2022  

Přítomni: Kubát, Jirásek, Fedorovič, Šorčík, Lebeda, Malík, Kraus, Tvrdík, Procházka 

Omluveni: Sedláček, Kleinová, Mottl, Bartl, 

Neomluveni: Jiráň 

Hosté: Gygalová, Ladrová,  

Příští jedn.:  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis z 19. zasedání komise dopravní ze dne 7.9.2022, 

 

II. RM souhlasí s umístěním dopravního zrcadla do ulice Kremnická, proti výjezdu z ulice 

Za Barborou a započetím kroků vedoucích k instalaci tohoto dopravního zařízení. 

 

 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 1.2.2023. 

 

III. RM nesouhlasí s umístěním dopravního značení do Čáslavské ulice, před vchod do 

sportovní haly, za účelem vyhrazení 7ks kolmých parkovacích stání pro návštěvníky 

haly Klimeška. 

 

                 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 4.10.2022. 

 

IV. RM nesouhlasí se snížením rychlosti projíždějících vozidel v ulici U Kola Sedlci na 

hodnotu 30km/h. 

 

                 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 4.10.2022. 

 

V. RM nesouhlasí se snížením rychlosti projíždějících vozidel v městské části Poličany na 

hodnotu 30km/h. 

 

                 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 4.10.2022. 

 

VI. RM souhlasí s umístěním dopravního značení k silnici I/38 ve směru od Kolína 

v lokalitě „Na Skalce“, a to za účelem nasměrování kamionové dopravy směřující do 

Průmyslové zóny Karlov ve směru dále na Malín. 

   

                 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 1.2.2023. 

 

VII. RM souhlasí s umístěním dopravního zařízení za účelem zamezení parkování na 

jednom parkovacím místě v Opletalově ulici na sídlišti Šipší pro potřeby spol. „VHS 

Vrchlice-Maleč, a.s.“ z důvodu provádění servisních prací na jejich zařízení. 

 

 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová Termín: 1.2.2023. 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

- úvodní slovo – předseda komise Z. Sedláček se z jednání předem omluvil, proto jednání komise 

dopravní (dále jen „komise“) zahájil její koordinátor Dobroslav Vepřek - správce komunikací  

z technického oddělení (dále jen „TO“) který konstatoval, že je přítomno 9 členů z celkového 

počtu 14 členů. Dále komisi přednesl návrh programu jednání, schválen byl beze změn.  

a) Projednání předložených žádostí:  

- T. Hobl ml.: Žádost o umístění dopravního zrcadla do ulice Kremnická proti výjezdu z ulice 

Za Barborou. Po proběhnuvší diskuzi se přítomní členové přiklonili k vyhovění žádosti. 

Komise se shodla na potřebě umístění zrcadla ve směru pohledu vlevo (za dům) při výjezdu 

z ulice Za Barborou, vpravo je dostatečný rozhled a není zde žádná pevná překážka ve 

výhledu. Pokud RM přijme navržené usnesení, (viz čl. 1, odst. II), tak TO sdělí žadateli 

výsledek projednání jeho žádosti a současně započne kroky ve věci umístění předmětného 

zrcadla.  

 



- Hala Klimeška: Správce haly a vedoucí oddělení sportu při MěÚ žádají TO o souhlas 

s umístěním dopravního značení za účelem vyhrazení části parkoviště před halou (7 kolmých 

stání před vchodem) „Pro návštěvníky haly Klimeška“. Jednat by se mělo spíše o preventivní 

opatření, neboť především v letních měsících docházelo k celodenní blokaci míst, které byly 

vyhotoveny především pro potřeby haly, návštěvníky Kutnohorské plovárny. Po seznámení 

se s podklady a delší debatě se většina přítomných členů komise rozhodla doporučit radě 

města nesouhlasit s žádostí. Důvodem je nejen přítomnost blízkého velkého záchytného 

parkoviště před plaveckým bazénem ale také skutečnost, že ani další sportoviště nemají 

takové privilegium (vyhrazené parkování), dále i fakt, že po dokončení úprav okolí vznikne 

před halou další nové parkoviště atd. Pokud RM přijme navržené usnesení (viz čl. 1, odst. III 

tohoto zápisu), tak TO sdělí žadateli výsledek projednání jeho žádosti. 

 

- J.Kaiserová-obyvatelka Sedlce: Žádost o souhlas s umístěním dopravního značení za účelem 

snížení rychlosti projíždějících vozidel v ulici U Kola v Sedlci na 30km/h. Po proběhnuvší 

diskuzi se přítomní členové jednoznačně přiklonili k názoru nevyhovět žádosti a radě města 

tím doporučují se žádostí nesouhlasit. Důvodem je především fakt, že v této lokalitě jsou 

umístěny chodníky (bezpečný pohyb chodců je zde tedy zajištěn), dále skutečnost,  

že v tomto poměrně krátkém úseku komunikace není možné výrazné překračování povolené 

rychlosti jízdy vozidel aj. Pokud RM přijme navržené usnesení, (viz čl. 1, odst. IV), tak TO 

sdělí žadatelce výsledek projednání její žádosti. 

 

OsV Poličany: Žádost o souhlas s umístěním dopravního značení za účelem snížení rychlosti 

projíždějících vozidel v městské části Poličany na hodnotu 30km/h. Po diskuzi se přítomní 

členové, stejně jako v předchozí žádosti obyvatelky ze Sedlce, jednoznačně přiklonili 

k nevyhovění žádosti a radě města tím doporučují vyjádřit se žádostí nesouhlas. Důvodem je 

především skutečnost, že v této lokalitě obce jsou poměrně krátké úseky komunikací a není  

ani zde pravděpodobné výrazné překračování povolené rychlosti jízdy aj. Pokud RM přijme 

navržené usnesení, (viz čl. 1, odst. IV), tak TO sdělí žadateli výsledek projednání jeho 

žádosti. 

 

- Pracovní skupina „Kamionová doprava“: Žádost o souhlas s umístěním dopravního značení 

za účelem nasměrování kamionové dopravy přijíždějící po silnici I/38 od Kolína v lokalitě  

„Na Skalce“ směrem dál na Malín aj., nikoliv přes Kaňk jako dosud. Po diskuzi se přítomní 

členové jednoznačně přiklonili k vyhovění žádosti. Pokud RM přijme navržené usnesení,  

(viz čl. 1, odst. VI), tak TO započne kroky ve věci umístění předmětného DZ.  

Ing. Jirásek během diskuze k tomuto problému šířeji popsal poslední jednání této pracovní 

skupiny, informoval např. o dohodnutém plánovaném monitoringu pohybu kamionové 

dopravy po spuštění dopravního provozu na obchvatu Církvice i nutnosti v příštím volebním 

období jmenovat osobu odpovědnou za dopravu v Kutné Hoře, představil komisi i svůj návrh 

ve věci potřebnosti zřízení „Fondu pro realizaci dopravních opatření“, který by byl financován 

z vybraných pokut a mnoho dalšího. Debatu doplnil také Ing. Kubát o poznatky z posledních 

provedených monitoringů dopravy, p. Fedorovič přidal informace o autobusové dopravě, 

pohybu autobusů v Kutné Hoře (v pracovních dnech až 354 autobusových spojů), Ing. Šorčík 

okomentoval činnost - nečinnost pracovní skupiny k dopravnímu generelu atd.  

 

- VHS-R.Jansa: Žádost o souhlas s umístěním dopravního zařízení či značení za účelem 

zamezení parkování na jednom parkovacím místě na parkovišti v Opletalově ulici na sídlišti 

Šipší. Po seznámení se s podklady v žádosti od spol. „VHS Vrchlice-Maleč“ přítomní členové 

doporučují vyhovět této žádosti. Pokud RM přijme navržené usnesení, (viz čl. 1, odst. VII), 

tak TO sdělí žadateli výsledek projednání žádosti a současně započne kroky ve věci umístění 

příslušného dopravního zařízení nebo značení, tj. např. instalace květináče, dopravního 

bezpečnostního sloupku či balisetů apod., rozhodnutí o nejvhodnějším typu zařízení provede 

místní DI PČR. O tomto záměru TO neprodleně informuje tamní OsV Šipší. 

 

b) Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

Vepřek v závěru jednání účastníky seznámil s některými kroky správy komunikací: 

- Problematika monitoringu dopravy, především té nákladní, poslední dvě měření provedla 

odborná spol. Ndcon (Kaňk, Foxconn) bylo v příloze pozvánky na jednání komise. 

- Poděkoval za Město Kutná Hora všem členům komise za jejich účast na jednáních komise, 

vyhodnotil poslední čtyřleté funkční období, během kterého bylo uskutečněno celkem  

19 zasedání (v předchozích volebních obdobích to bylo 22 a 21 zas.), současná komise však 

projednala nejvíce podnětů, dopr. změn, úprav aj. za posledních 12 let. Z provozních věcí 

oznámil komisi skutečnost, že kolegyně ze správy komunikací pí. Jana Pospíšilová ukončila 

pracovní poměr na MÚ K. Hora a dne 15.9.2022 by měla nastoupit nová zaměstnankyně. 



 

c) Závěr: Vepřek poděkoval členům za účast a jednání komise ukončil. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

4) Reakce rady města:  
 
Usnesení č. R/841/22 -Zápis Komise dopravní 7.9.2022 
 
Rada města 
  
I. bere na vědomí zápis z 19. zasedání Komise dopravní ze dne 7.9.2022, 
 
II. souhlasí 
a) s umístěním dopravního zrcadla do ulice Kremnická, proti výjezdu z ulice  
Za Barborou a započetím kroků vedoucích k instalaci tohoto dopravního zařízení, 
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 1.2.2023 
b) s umístěním dopravního značení k silnici I/38 ve směru od Kolína v lokalitě „Na 
Skalce“, a to za účelem nasměrování kamionové dopravy směřující do Průmyslové 
zóny Karlov ve směru dále na Malín,  
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 1.2.2023 
c) s umístěním dopravního zařízení, za účelem zamezení parkování na jednom  
parkovacím místě v Opletalově ulici na sídlišti Šipší pro potřeby společnosti VHS  
Vrchlice-Maleč, a.s., z důvodu provádění servisních prací na jejich zařízení, 
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 1.2.2023 
 
III. nesouhlasí 
a) s umístěním dopravního značení do Čáslavské ulice, před vchod do sportovní haly, 
za účelem vyhrazení 7ks kolmých parkovacích stání pro návštěvníky haly Klimeška, 
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 4.10.2022 
b) se snížením rychlosti projíždějících vozidel v ulici U Kola v Sedlci na hodnotu 30 
km/h, 
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 4.10.2022 
c) se snížením rychlosti projíždějících vozidel v městské části Poličany na hodnotu 30 
km/h. 
Zodpovídá: Maternová Blanka, Ing., vedoucí odboru         Termín: 4.10.2022 

 

 

 

Zapsal: Vepřek Dobroslav  

 

 

 

 

Elektronicky ověřil: Ing. František Tvrdík 

 
 


